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Motie 
 
 
Onderwerp: Infrastructuurfonds.  
 
De gemeenteraad van De Ronde Venen, in vergadering bijeen op 2 juni 2016,    
 
Overwegend: 
 

 De gemeente in de nabije en verre toekomst voor grote investeringen in de infrastructuur (o.a. 
wegen, maar ook bv onderhoud van de zandeilanden) komen te staan 

 Een goede infrastructuur door de inwoners ook als een hoge prioriteit is aangegeven 
(inwonersonderzoek tbv begroting 2016) 

 Dit mede is veroorzaakt door gebrek aan middelen in de achterliggende jaren. 

 Dat niet nodig was geweest, indien in de jaren voor de crisis er een beter financieel beleid was 
geweest waarbij voldoende reserve apart was gezet voor groot incidenteel onderhoud. 

 Dat niet is gedaan, waardoor in de periode 2000-2010 (in ieder geval in de voormalige gemeente De 
Ronde Venen) de algemene reserve een dergelijke omvang had, waardoor uitgaven en 
investeringen werden gedaan die daarmee een beslag legden op reserves die we in de jaren daarna 
nodig zouden hebben gehad voor de lokale infrastructuur 

 We niet in de toekomst niet opnieuw diezelfde fouten moeten maken. 

 Mede door de verbeteringen van de grondexploitaties onze reserve weer behoorlijk groeit en naar 
verwachting verder zal toenemen in de komende jaren. 

 Het dus verstandig is om een vorm van een infrastructuurfonds te creëren (vergelijkbaar met de 
voorziening voor riolering). 

 
 
 
 

 
Verzoekt het college 
Uiterlijk in de begroting 2017 een concreet voorstel voor de vorming van een dergelijk infrastructuurfonds te 
verwerken. 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag 
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